
Referat for bestyrelsesmøde på Randers Lille Skole  

Dato 4.6.2024 

Ordstyrer Celia 

Referent René 

Afbud:  Heidi 

Dagsorden Indhold Referat 

1. Godkendelse af dagsorden  Dagsorden godkendt 

   

2. Godkendelse af referat  Referat godkendt 

   

3. Bestyrelsens arbejde 
- Arbejdsgrupper i efteråret 

Status på arbejdsgruppe vedr. skoleintra og status på 
arbejdsgruppe vedr. skolemad. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Både vedtægter og forretningsorden har brug for et 
gennemsyn.  
 
 
 

Arbejdsgruppen vedr. skolemad nedlægges 
da der ikke er fundet egnede udbydere. 
Skolen arbejder videre med muligheden for 
fællesspisninger. Arbejdet vedr. skoleintra 
genoptages i efteråret. Arbejdsgruppen 
undersøger nyt system, der kan tale sammen 
med Google Suite. Celia udtræder af 
arbejdsgruppe. Lars, Charlotte og Dominik 
bliver en del af gruppen..  
 
Der nedsættes en arbejdsgruppe til 
gennemgang af vedtægter og 
forretningsorden. Arbejdsgruppen består af 
Claus, Lars, René og Celia.  
 



Udvikling og fremtidssikring af skolens bygninger og 
udearealer.  

Der nedsættes en arbejdsgruppe bestående 
af Michael, Berit, Claus og Steffan.  

   

4. Orientering fra ledelse Eksamen og fagfordeling 
 
 
 
 
 
Lilleskolefestival 
 
 
 
 
 
 
Personale og børn 
 
 
 
 
 
Bestyrelsesposter 
 
 
SFO 

Lilla hold er godt i gang med afgangseksamen 
med fine resultater. Der arbejdes på 
fagfordeling til næste skoleår. 
Klasselæreroversigt er sendt til 
forældrekreds. 
 
Der er god tilslutning fra hele landet og ser 
økonomisk fornuftigt ud. Der mangler 
tilbagemelding fra flere skoler vedr. bands, 
mad mv. Ca. 70% af frivilligvagter er besat. 
Der er lavet sikkerhedsplaner og man 
afventer nu tilladelser fra myndigheder.    
 
Festivalen nærmer sig og der er travlt på 
skolen. Marie er tilbage. Der er sat en proces i 
gang på orange hold med fokus på klassens 
trivsel. 
 
 
Claus refererer fra første møde i friskolernes 
bestyrelse og møde i Remisens bestyrelse.  
 
Der er fin gang i SFO og hos spirer. Klubben er 
en succes og forsættes næste skoleår.  

   

5. Budgetopfølgning 
- Elevprognose 

 

 
 

 

 
Claus gennemgår prognose for kommende 
skoleår. Foreløbigt er der 218 elever 



 
 
 

- Fremtidige investeringer 
- Budgetopfølgning 

 
 
 
Punktet udskydes til september 
Claus giver status på økonomi. 

indskrevet. Der er igangsat en indsats for at få 
fyldt op med elever på alle hold.  
 
 
Vi følger budgettet. 

   

6. Skolepenge/Søskendemoderation Gennemgang af tal og drøftelse af muligheder. 
 
 

Bestyrelsen godkender 4% stigning på 
skolepenge. Søskendemoderation behandles 
på senere møde.  

   

7. Lukket punkt   

   

8. Eventuelt Flere bestyrelsesmedlemmer har været til intromøde for 
bestyrelser. 
 
Ny definition af søskendebørn og tilsynsrapport er lagt på 
skolens hjemmeside.  
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